

# السال المال المال

يناير 2024 January

Ask CHI

#الضمان\_يضمنك



# المنافع Benefits

### Does health insurance cover companions?

CHI Basic Health Insurance Policy covers accommodation and subsistence for companions up to a maximum of SAR 150/day.

### هل التأمين الصحى يشمل المرافق؟

تغطي وثيقـــة ضمان الأساســية حد الإقامة والإعاشــة للمرافق بحد أقصى 150 ريال / لليوم.

# Are speech therapy sessions covered by health insurance?

CHI Basic Health Insurance Policy covers medical rehabilitation including speech therapy, occupational therapy, and behavior modification for autism cases up to a maximum of SAR 50,000 during the policy period, as you can refer to Annex No. (4) of the policy documents through the link:

## هـل جلســـات التخـــاطب مفطــاة بالتـــأمين الصحى؟

تغطي وثيقة ضمان الأساســية التأهيــل الطبي من علاج تخاطب وعلاج وظيفي وتعديل سلوك لحالات التوحد بحد أقصـــى 50000 ريال ســعودي خلال مـــدة الوثيقة كما يمكنكم الاطلاع علـــى ملحق رقم (4) من ملاحق الوثيقة من خلال الرابط:



CHI Basic Health Insurance Policy.pdf (chi.gov.sa)





# المنافع Benefits

### What is meant by telemedicine?

The use of information and electronic communication technologies to provide diagnosis, examination and medical consultation services to the patient. This includes for example - remote healthcare and mHealth using smartphones. Examples of telemedicine include (remote consultation and second medical opinion).

### ما المقصود بالطب الاتصالى؟

استخدام وسائل تقنية المعلومات والاتصالات الإلكترونية لتقديم خدمـــات التشـــخيص والفحص والمعاينـــة الطبية للمريض وتشمل على سبيل المثال - الرعاية الصحية عن بعد والصحـــة باســـتخدام الهواتـــف الذكية ومن صـــور الطب الاتصالى (الاستشارة عن بعد والرأى الطبى الآخر).







# الإلزامية Mandatory

# I work in the private sector, can I add my family with me on health insurance?

Yes, private sector employers are obligated to insure all their employees, Saudi/non-Saudi, and their family members covered by the system (wives, sons up to age 25, and unmarried non-working daughters).

# أعمل بقطاع خـــاص هل يمكنني إضافة أســرتي معي في التأمين الصحي؟

نعم، يلتزم صاحب العمل في القطاع الخاص بالتأمين على جميع العاملين لديه الســعوديين / غير ســعوديين وأفراد أسرهم المشمولين بالنظام (الزوجات، الأبناء الذكور حتى سن 25 والبنات غير المتزوجات غير العاملات).





# الشروط العامة General Conditions

### Can I upgrade my insurance category?

The insurance category can be upgraded to a higher insurance category according to the provisions of the insurance company's contract with the employer or family. In this case, the beneficiary must pay the financial difference between his insurance category and the higher insurance category in case of approval.

### هل يمكننى ترقية فئتى التأمينية؟

يمكن ترقية الفئة التأمينية لفئة تأمينية أعلى وفقا لأحكام عقد شركة التأمين مع صاحب العمل أو العائل وفي هذه الحالة يجب على المســـتفيد أن يدفع الـــفرق المادي بين فئته التأمينية والفئة التأمينية الأعلى في حال الموافقة.





